
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 620
Er en kosmetologisk klinik berettiget til at modtage støtte fra de af Folketinget vedtagne
hjælpepakker, herunder - men ikke udelukkende – for tabt omsætning faste omkostnin-
ger, når klinikken ikke har haft mulighed for at tilbyde behandlinger grundet nedlukningen
af det danske samfund, da de af sundhedsmyndighederne blev anbefalet at holde lukket,
og da sundhedsministeren på et pressemøde den 13 januar 2021 sagde: ” Kosmetiske
behandlinger og indgreb kan godt vente, og derfor skal disse klinikker også holde luk-
ket”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Michael Aastrup
Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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